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 Protokół nr 100/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 marca 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o 

następujące punkty: 

 

W I części posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie i przekazanie do zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

pozbawienia drogi Nr 1242N Biskupiec – Krotoszyny kategorii drogi powiatowej. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy 

usługi na udzielenie kredytu długoterminowego w wysokości 4 500 000 zł na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań. 

W II części posiedzenia po Sesji Rady Powiatu 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustanowienia inspektora nadzoru 

inwestorskiego nad realizacją  inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N 

Nowe Miasto Lub. – Mroczno – Słup na odcinku Gwiździny – Mroczno”. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński, A. Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

W I części posiedzenia  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi 

Ostrowite w sprawie naprawy drogi Ostrowite – Górale. 

/na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Kłosowski poinformował, że tydzień temu nawierzchnia na w/w odcinku była 

profilowana równiarką. Dodał, że w najbliższym czasie planuje się spotkanie Starosty z 

Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Toruniu. Nadmienił, że wpłynęło 

pismo z Nadleśnictwa Brodnica wyjaśniające na jakich zasadach może nastąpić przekazanie 

gruntu. 

Pan Buliński zapytał, czy przed przejęciem gruntu przez powiat lasy nie mogłyby dokonać 

wycinki drzew.  
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Pan Kłosowski odpowiedział, że tak planowano na początku. Dodał, że w 2015r. 

przekwalifikowano grunt, który kiedyś w dokumentach był drogą, a w chwili obecnej jest to 

las. Nadmienił, że na tym odcinku drogi gdzie jest las nie powinna pracować równiarka. 

Pan Kłosowski poinformował, że powiat nie powinien utrzymywać drogi na w/w odcinku. 

Dodał, że pismem zostaną poinformowani sołtysi: Góral i Ostrowitego, Urząd Gminy w 

Biskupcu, Urząd Gminy w Jabłonowie oraz Zarząd Dróg Powiatowych w Brodnicy w sprawie 

braku możliwości utrzymywania drogi. 

Pan Buliński zasugerował, żeby porozmawiać z Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych w Toruniu o ewentualnym partycypowaniu w kosztach budowy drogi na w/w 

odcinku. Dodał, że z informacji które posiada wynika, iż lasy zadeklarowały niektórym 

gminom na przyszły rok 90% partycypacji w kosztach budowy dróg.  

Pan Kłosowski poinformował, że udzieli odpowiedzi na wniosek, iż droga została 

wyprofilowana przez równiarkę.  

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji odpowiedzi zaproponowanej przez pana 

Kłosowskiego. 

 

Wniosek pana Stanisława Stepnowskiego i mieszkańców wsi Ostrowite stanowi załącznik      

nr 3.  

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Nadleśnictwa 

Brodnica w sprawie przekazania gruntów.  

 

Pismo z Nadleśnictwa Brodnica stanowi załącznik nr 4. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pani Sylwii  

Jaskulskiej – Członka Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie sieci 

szerokopasmowej. 

 

Pan Kłosowski poinformował, że w piśmie z Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, które stanowi załącznik nr 5, pani Jaskulska zwraca się  z propozycją podjęcia 

uchwał w sprawie obniżenia opłat za umieszczenie urządzeń infrastruktury 

telekomunikacyjnej w pasie drogowym na poziomie nieprzekraczającym 18 zł za m². Dodał, 

że dochód w poprzednim roku z tytułu opłat za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym 

wyniósł 884 225 zł. Nadmienił, że z wyliczeń Urzędu Marszałkowskiego wynika, iż rocznie z 

tytułu opłat za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym, po obniżce stawek, wpływałoby do 

budżetu powiatu 159 161 zł. Poinformował, że siedem powiatów i dwie gminy są w takiej 

samej sytuacji co nasz powiat tzn. otrzymują środki z Urzędu Marszałkowskiego. Dodał, że 

pani Jaskulska prosi o wstępne, intencyjne potwierdzenie stanowiska do dnia 31 marca br.  

Pan Buliński stwierdził, że zmiana stawek za zajęcie pasa drogowego również będzie 

obowiązywała innych operatorów. Zapytał jakie kwoty wpłacają inni operatorzy za zajecie 

pasa drogowego.  

Pan Kłosowski odpowiedział, że tak stawka będzie obowiązywała wszystkich operatorów. 

Dodał, że inni operatorzy płacą łącznie ok. 3000 zł rocznie za zajęcie pasa drogowego.   

Pan Starosta poinformował, że wcześniej spotkał się z panią Jaskulską i zaproponował zwrot 

środków w wysokości 200 000 zł, natomiast nie było zainteresowania zwrotem środków w 

takiej wysokości.  

Pani Kłosowski zapytał, jaka ma być odpowiedź w powyższej kwestii. 

Pan Starosta odpowiedział, że na dzień dzisiejszy powiat nic nie deklaruje. 

Pan Kłosowski zapytał, czy ma przygotowywać odpowiedź na pismo. 
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Pan Starosta odpowiedział, że w kwietniu spotka się z Marszałkiem Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego celem omówienia powyższej kwestii. 

Pani Stajszczak poinformowała pana Kłosowskiego, że na drodze w Łąkorzu przy zjeździe do 

posesji woda zalewa asfalt na całej powierzchni. Dodała, że taka sama sytuacja jest na 

odcinku drogi w lesie w Łąkorzu. Poprosiła pana Kłosowskiego o interwencję w powyższej 

sprawie. 

 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie i przekazanie 

do zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie pozbawienia drogi Nr 

1242N Biskupiec – Krotoszyny kategorii drogi powiatowej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Kłosowski poinformował, że uchwała będzie wysłana do zaopiniowania do sąsiednich 

powiatów, do Gminy Biskupiec, a następnie do Zarządu Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego. Dodał, że po uzyskaniu wszystkich opinii projekt uchwały zostanie skierowany 

na sesję Rady Powiatu. 

Pan Starosta poprosił pana Kłosowskiego, żeby po uzyskaniu wszystkich opinii uchwała 

została jak najszybciej skierowana pod obrady Rady Powiatu.  

Pan Kłosowski wyjaśnił, że Wójt Gminy Biskupiec nie podejmie uchwały o przejęciu w/w 

drogi dopóki nie będzie ona wyremontowana. Dodał, że 10 kwietnia jest otwarcie ofert na 

przetarg dotyczący remontu drogi Czachówki-Krotoszyny.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował do zaopiniowania. Za głosowali: A. 

Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Pan Kłosowski omówił punkt z rozszerzenia porządku tj. uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie 

ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją  inwestycji „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lub. – Mroczno – Słup na odcinku Gwiździny – 

Mroczno”. Poinformował, że zostały wysłane zapytania w powyższej sprawie. Wpłynęły trzy 

oferty, najkorzystniejszą ofertą jest oferta Biura Planowania i Realizacji Inwestycji 

Przemysław Zieliński z Iławy, usługa zostanie wykonana za kwotę 39 360 zł. Dodał, że 

funkcję inspektora nadzoru będzie pełnił pan Kowalczyk, który jest zatrudniony w w/w 

biurze. 

Pan Kłosowski poinformował, że po okresie zimowym wszystkie drogi powiatowe zostały 

wyremontowane.  

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Czwartym punktem porządku zapoznanie się z pismem w sprawie przyjęcia osoby do 

Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacja z DPS w Grodzicznie stanowi załącznik nr 6. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy usługi na udzielenie kredytu 

długoterminowego w wysokości 4 500 000 zł na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 
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W II części posiedzenia po Sesji Rady Powiatu 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją  

inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lub. – Mroczno – 

Słup na odcinku Gwiździny – Mroczno”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Buliński zapytał o zapis w § 2 ust. 1. Stwierdził, iż ma wątpliwości czy należy wyznaczyć 

z imienia i nazwiska osobę do pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego, skoro 

wpisana jest nazwa firmy, która odpowiada za te czynności. Dodał, że w I części posiedzenia 

pan Kłosowski poinformował, iż funkcję inspektora nadzoru będzie pełnił pan Kowalczyk, 

który jest zatrudniony w Biurze Planowania i Realizacji Inwestycji. 

W związku z powyższym po konsultacji z panem Kłosowskim - dyrektorem ZDP, dokonano 

zmiany w § 2 ust. 1. 

Pan Starosta odczytał zmieniony § 2 ust. 1, który otrzymał brzmienie: „Do pełnienia funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego wyznacza się Biuro Planowania i Realizacji Inwestycji 

Przemysław Zieliński, ul. Lipowy Dwór 40F , 14-200 Iława”. 

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. 

Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński, A. Stajszczak. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Buliński zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg na remont szpitala. 

Pan Starosta odpowiedział, że przetarg będzie ogłoszony w kwietniu. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


